
Inför Skeppsviks Samfällighetsförenings årsmöte 2025 

Motion 1: Gångstig mellan Nävekvarns båthamn och Skeppsviks båthamn 

Bakgrund: Just nu finns ingen säker och smidig förbindelse mellan Nävekvarns 
båthamn och Skeppsviks båthamn. Istället måste man ta en trafikerad landsväg, vilket är 
både farligt och opraktiskt, särskilt för de som går eller cyklar. En gångstig längs vattnet 
skulle göra det enklare och tryggare för alla. 

Förslag: Att samfällighetsföreningen undersöker hur vi kan anlägga en gångstig som 
binder ihop de två båthamnarna. Det kan till exempel handla om: 

• Kostnadsberäkningar. 
• Hur det påverkar miljön. 
• Samarbete med kommunen och markägare. 
• Möjliga bidrag eller andra sätt att finansiera projektet. 

Motivering: En gångstig längs vattnet skulle inte bara öka säkerheten utan också bli en 
fin plats för promenader och motion, vilket gynnar både boende och besökare. 
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